
Castelló d'Empúries negocia portar 
el Doctor Music Festival aquest estiu 
Es faria en uns terrenys a l'entrada dlEmpuriabrava, a,la zona del Mas Nou 

L.C./ Castell6 d'Emuúries 

Els responsables del Doctor 
Music Festival i 1' Ajuntament 
de Castelló dlEmpúries estan 
negociant la possibilitat que la 
propera edició se celebri a la 
població empordanesa aquest 
estiu. 

El consistori ja havia 
intentat portar el 
Festival fa anys 

L'equip de govern va confir- 
mar que han estat mantenint 
converses després d'una pregunta 
del grup d'ERC al darrer Ple 
municipal. 

La fórmula que presenta el 

Doctor Music Festival, concer- 
ts de 24 hores de durada, no es 
valora de la mateixa manera des 
dels diversos grups municipals. 
Els membres del PP van adver- 
tir a l'equip de govern que "la 
idea de portar el Doctor Music 
Festival ja s'havia pensat l'any 
1999 perb es va desestimar per- 
qui? es va creure que nos 'adequava 
a l'oferta turística que es dona- 
va a la vila. 

Hem de ser curosos alhora de 
portar segons quins tipus 
d'actuacions" , va afirmar el 
portaveu del PP, Julia Geno- 
vés. 

L'alcalde de Castelló, Xavier 
Sanilehí considera que el nou 
format del festival té ara un al- 
tre sentit, i si s'acaba concre- 
tant la celebració a Castelló 

d'Empúries pot ser molt positi- 
va. La intenció doncs , no és re- 
cuperar l'antiga versió del fes- 
tival amb diversos dies d'actuació 
i espai d'acampada, sinó con- 
solidar el model de macrocon- 
cert d'un dia queja es va cele- 
brar a Barcelona fa dos anys. 

El trio Depeche Mode 
podria ser un dels 
grups participants 

Algun dels grups que sonen 
com a possibles actuacions 
d'aquesta nova edició 6s el trio 
britanic Depeche Mode, tot i que 
les converses encara es troben 
en una fase molt inicial. 


